



致 谢 函

尊敬的格雷格公司领导:

随着“海丰庐山”轮的顺利交付, 我司特此致函格雷格中国有限公司, 感谢为我司在扬帆集团股份有限公司建造的 12 艘船舶 (4 艘 76000 吨散货船以及 8 艘 1100 箱集装箱船) 提供的专业现场监造服务。

历时两年半与格雷格的紧密合作, 我司收获了一系列准时的、高品质的、广受好评的船舶。

借此机会向格雷格现场监造组成员们说声感谢, 感谢你们在紧锣密鼓的工期内高强度的工作, 全力实现保质、保量、守时的交付。

期待与贵司更多的合作, 感谢!

Dear Sirs,

**Re: Newbuilding Supervision (Hull No.2265/66/67/68 &No.2204/05/06/07/18/19/20/21)
at Chengxi Shipyard**

Following on from the delivery of 'SITC Lushan', we write to express our appreciation to Graig China Ltd. for successful completion of professional supervision assignment for our twelve new buildings (4 x 76000DWT Bulk Carrier, 8 x 1100TEU Container Vessel) at Yang Fan Shipyard.

Our close cooperation with Graig over the past two and half years has resulted in our company receiving a series of well-founded ships delivered on time to a high quality standard.

We specially would like to thank the site team members who worked under high pressure and intensive timetable to achieve the target.

We look forward to cooperating with Graig in the future. Thank you.

顺颂

商祺

Signature: 

Title: general chief engineer

SITC Shipowning Group Company Limited



2014 年 1 月

30 Building, No.1388 Zhangdong Road Pudong New Area, Shanghai, PRC.

Fax: +862138965335 Tel: +862138965301